
  

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ  

П Р О Т О К О Л  №  7  

 

 

 

от  заседанието на Постоянната  комисия по Финанси и бюджет, проведено на 

14.01.2020 г. 

Днес, 14.01. 2020 г., от 13,00 ч. в зала 1 на Столична община се проведе  заседание 

на Постоянната  комисия по Финанси и бюджет. 

Заседанието беше открито от  председателя на комисията по Финанси и бюджет г-н 

Георги Георгиев в 13,00 ч. 

При направената проверка на кворума беше установено, че към началото на 

заседанието присъстват 12 общински съветници, поради което, заседанието може  да бъде 

проведено. Списъкът на присъстващите членове на комисията е приложен към протокола – 

Приложение № 1. 

Георги Георгиев – предлага доп. т. 3 от дневния ред с вносител г-жа Йоана Христова – 

зам. кмет на СО да отпадне за разглеждане, тъй като материалите, които са описани като 

приложение към доклада, общо 8 на брой, не бяха  предоставени своевременно в 

информационната система. Докладът представлява един голям класьор, в който са 

приложени заявленията по ЗСПЗЗ, касае се за специфична процедура. По същество обаче, 

препоръката ми е в такива случаи да се резюмира съдържанието на важната част от 

докладите. В конкретния случай, пилотният документ който е предложението от служба 

„Земеделие“, което е предмет на разглеждане, следваше да бъде предоставено.   

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 



Председателят на комисията предлага да бъде гласуван дневния ред, с предложеното 

изменение, както следва: 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 12 

Против Няма 

Въздържали се 
Няма 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2. 

По  т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА19-МЦ29-403/2/09.12.2019 г. относно 

увеличаване на капитала на „ДКЦ VІІІ-София“ ЕООД чрез непарична вноска и утвърждаване 

на актуализиран учредителен акт на дружеството от Д-р Веселин Милев и Милка Христова – 

общински съветници, Дончо Барбалов – зам. кмет на СО 

Д-р Антон Койчев – председател на ПК по ЗСП  представя подробно доклада. 

Георги Георгиев – уточнява че, това са извършени от Общината – като принципал 

подобрения, които се остойностяват по реда на чл. 72 и следващия от ТЗ, оценява се 

непаричната вноска, след което се увеличава капитала на съответното търговско дружество, 

по начин по който да се обезпечи дейността му и да се капитализира същото. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение.  

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 12 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

 

По т. 2 от дневния ред:  Доклад № СОА19-ВК66-9973/09.12.2019 г. относно даване на 

съгласие за увеличаване на капитала на „Втора многопрофилна болница за активно лечение-

София“ ЕАД чрез непарична вноска от Д-р Антон Койчев – председател на ПК по ЗСП, д-р 

Веселин Милев – общински съветник, Дончо Барбалов – зам. кмет на СО 

Д-р Антон Койчев -  председател на ПК по ЗСП  представя подробно доклада. 

Георги Георгиев - отбелязва че, се касае за непарична вноска на закупена чрез 

СУСОПФ болнична апаратура, която е предоставена и се ползва от болничните заведения и 

понастоящем чрез този доклад ще станат собственици на същата. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение.  

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 12 



Против Няма 

Въздържали се Няма 

 

По т. 3 от дневния ред:  Доклад № СОА19-ВК66-9976/09.12.2019 г. относно даване на 

съгласие за увеличаване на капитала на „Първа специализирана акушеро-гинекологична 

болница за активно лечение-София“ ЕАД чрез непарична вноска от Д-р Антон Койчев – 

председател на ПК по ЗСП, д-р Веселин Милев – общински съветник, Дончо Барбалов – зам. 

кмет на СО 

Д-р Антон Койчев – председател на ПК по ЗСП представя подробно доклада. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение.  

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 12 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

 

По т. 4 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА19-КИ18-165/5/13.12.2019 г. относно 

изменение на Правилник за устройството, организацията и дейността в Общински културен 

институт „Дом на културата „Красно село“ – София (Приложение № 1 от Решение 516 по 

Протокол № 86 от 23.07.2015 г. на СОС) и изменение на Правила за допълнително 

възнаграждение на персонала на Общински културен институт „Дом на културата „Красно 

село“ – София“ (Приложение № 5 от Решение 516 по Протокол № 86 от 23.07.2015 г. на 

СОС) и Решение № 289 по Протокол № 34 от 08.06.2017 г. от д-р Т. Чобанов 

Стефан Стефанов – директор на ОКИ „Дом на културата „Красно село“ представя 

подробно доклада. 

Георги Георгиев – с оглед на обстоятелството че, управителният орган на Института е 

взел такова решение, което ни се предлага, а именно  разпределение до 90 % от приходите да 

бъдат разпределяни за музикалните състави и до 10 % за издръжка по едно от перото. За 

второто – до 80 % за административния и помощен персонал и до 29 % за издръжка. В 

Правилата са въведени критерии за това че, съответно лицата които имат принос за 

реализацията на тези приходи, следва да им се отчита този принос и при разпределението на 

приходите. Предлага докладът да бъде подкрепен. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение.  

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 12 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

 



По т. 5 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА18-ДИ05-3229/3/19.12.19 г. относно 

предоставяне на имоти от общинския поземлен фонд по реда на § 27, ал. 2 от ПЗР на ЗИД на 

Закона за собствеността и ползването на земеделските земи (ЗСПЗЗ) на територията на район 

„Панчарево“ от Й. Христова 

Нина Макарова – директор на дирекция „Околна среда“, представя доклада. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение.  

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 12 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

 

По т. 6 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА19-ВК66-8809/2/13.12.19 г. относно 

изпълнение на проект за „Закупуване на два броя нови електрически лекотоварни 

автомобили“, съфинансиран от Националният доверителен екофонд /НДЕФ/ от Й.Христова 

Антония Новакова – началник на отдел „Климат и енергия“,  представя подробно 

доклада. 

Борислав Иванов – отбелязва че, в проекта за решение не е посочено конкретно за 

какво ще бъдат използвани тези автомобили, а само че трябва да се закупят. 

Георги Георгиев – изразява становище че, доколкото има записано в мотивите, не е 

задължително съдържание, наред със закупуването да се укаже и начина за ползване от 

ресора. Може да се наложи автомобилите да се ползват и за други дейности свързани, но 

които не са описани в решението. Безспорно, предвид бележката на колегата Иванов, следва 

да се аргументира по-подробно, с оглед на разходването на средствата, за какво точно ще се 

използват. Счита че, в решението не е необходимо да бъде описано, то е направено накратко 

в доклада. 

Методи Лалов – видно от приложения доклад е че, финансирането от СО ще бъде 90 

хил. лв. или по 45 хил. лв. за всеки автомобил. В доклада е посочено че, основният мотив е 

намаляване на парникови емисии. Отбелязва че, няма представен анализ за необходимостта 

от закупуване на автомобили, било то електрически, километри които се изминават, какъв 

обем храсти и растителност ще бъдат събирани. Ясно е че, тези автомобили са екологични и 

ние подкрепяме този начин на мобилност. Става въпрос и за целесъобразност на средствата, 

тъй като тези автомобили са скъпи, липсват данни. Трябва да има по-подробна информация 

към доклада. 

Антония Новакова – отговаря подробно на въпросите, поставени от г-н Лалов. 

Радослав Абрашев – отбелязва че, съгласно Европейски регламент е редно да минем 

към електрически автомобили в паркове - специално, става въпрос и за лекотоварни 

автомобили, с които се товарят с храсти и боклуци. В момента автомобилите, които се 

ползват са много стари, замърсяващи и шумящи. Процедурата се провежда от Столична 

община, с одобрението на Националния доверителен екофонд. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 



1.ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за 

решение.  

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 12 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

 

По т. 7 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА19-ВК66-9415/21.11.19 г. относно 

откриване на две нови социални услуги в общността – Център за обществена подкрепа и 

Център за работа с деца на улицата на територията на Столична община, като делегирани от 

държавата дейности, при провеждане на конкурси за избор на лицензирани доставчици, 

които притежават опит, капацитет и осигуряват необходимата материални база от А. 

Атанасова 

Минка Йовчева – директор на дирекция „Социални услуги за деца и възрастни“, 

представя доклада. Прави следните уточнения, а именно тъй като докладът е внесен през м. 

ноември 2019 г. и е заложена дата на разкриване – 16.12.19 г., предлага същата да се 

промени, като се запише нова дата на разкриване на центровете – 01.03.2020 г. Също така 

следва да се промени стандарта на издръжка, който е посочен за двете социални услуги. За 

тази година има нов стандарт за издръжка, а именно Център за обществена подкрепа има нов  

стандарт за издръжка – 3685 лв., Центърът за работа с деца на улицата има нов стандарт – 

8598 лв., прието с решение на МСС № 644. Предлага тези изменения да се отразят в проекта 

за решение.  

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

 1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага т. 1 и 

т. 2 от проекта за решение да придобият следната редакция: 

 т.1 „Считано от 01.03.2020 г. открива нова социална услуга – делегирана от държавата 

дейност - Център за обществена подкрепа на територията на Столична община с капацитет 

30 места и стандарт за финансиране за 2020 г. в размер на 3 685 лв. за едно място за една 

година, съгласно Решение № 644 от 01 ноември  2019 година за изменение и допълнение на 

Решение № 208 на Министерския съвет от 2019 г. за приемане на стандарти за делегираните 

от държавата дейности с натурални и стойностни показатели през 2020 г.“ 

 

т.2 „Считано от 01.03.2020 г. открива нова социална услуга – делегирана от държавата 

дейност – Център за работа с деца на улицата на територията на Столична община с 

капацитет 30 места и стандарт за финансиране за 2020 г. в размер на 8 598 лв. за едно място 

за една година, съгласно Решение № 644 от 01 ноември  2019 година за изменение и 

допълнение на Решение № 208 на Министерския съвет от 2019 г. за приемане на стандарти за 

делегираните от държавата дейности с натурални и стойностни показатели през 2020 г.“ 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 12 

Против Няма 

Въздържали се Няма 



 

 

 

По т. 8 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА17-ДИ02-76/11/16.12.19 г. относно 

опрощаване на несъбираеми държавни вземания от Д. Барбалов 

Димитринка Димитрова – директор на дирекция „Общинска икономика“, представя 

доклада. 

Борислав Иванов – отбелязва че, в проекта за решение не е посочена сума, така както 

е записана  в другите доклади. 

Димитринка Димитрова – тъй като част от сумите, следва да бъдат изчислени към 

датата на която ще бъдат опростени, когато става въпрос за държавни вземания, не се 

посочват сумите, които са по първоначалното производство, тъй като те със сигурност ще 

бъдат променени. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК  по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за 

решение.  

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 11 

Против Няма 

Въздържали се 1 

 

По т. 9 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА17-ДИ02-22/6/16.12.19 г. относно 

опрощаване на несъбираеми държавни вземания от Д. Барбалов 

Димитринка Димитрова – директор на дирекция „Общинска икономика“, представя 

доклада. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК  по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за 

решение.  

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 11 

Против Няма 

Въздържали се 1 

 

По т. 10 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА17-ДИ02-54/7/16.12.19 г. относно 

опрощаване на несъбираеми държавни вземания от Д. Барбалов 



Димитринка Димитрова – директор на дирекция „Общинска икономика“, представя 

доклада. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК  по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за 

решение.  

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 10 

Против Няма 

Въздържали се 2 

 

По т. 11 от дневния ред:  Писмо вх. № СОА19-МЦ29-467/1/10.12.19 г. относно  

искане от управителя на „ДКЦ XVI-София“ ЕООД от Д. Барбалов 

Димитринка Димитрова – директор на дирекция „Общинска икономика“, представя 

внесеното искане, да предоставяне на допълнително финансиране в размер на 50 хил. лв. 

Д-р Йоана Георгиева – управител на „ДКЦ XVI-София“ ЕООД“, докладва пред 

членовете на комисията подробно за какво ще се изразходват средствата. 

Методи Лалов – уточнява че, внесеното искане съдържа малко информация. Искат се 

пари  за ремонт на ВИК мрежа и подмяна на прозорци. Не става ясно, за каква площ става 

въпрос за тези прозорци, колко броя са, за ВиК мрежата и т.н., какво е делото което се води – 

не става ясно. Ако би гласувал против, това ще бъде защото счита че, управителят не си е 

свършил работата да представи подробна информация, трябва да се знае кой носи 

отговорност за това. 

Д-р Йоана Георгиева – отговаря подробно на въпросите, поставени от г-н Лалов. 

Георги Георгиев – прави следното уточнение че, в момента не се разглежда доклад, 

който да подлежи на гласуване, разглеждаме писмо, с което сме сезирани и което е 

препратено от администрацията. Не е необходимо, да се взима решение по повод 

основателността на искането, а следва да се насочи за изготвяне на доклад към 

администрацията, като заявява своята готовност да бъде съвносител на такъв доклад, разбира 

се съобразявайки се с изказването на г-н Лалов. Изразява мнение че, внесеното искане следва 

да бъде по по-подробно и обосновано. 

Иван Таков – задава въпрос, защо г-н Барбалов препраща писмото към комисията и 

дали има някакви съмнения по повод внесеното искане от ДКЦ 16? 

Димитринка Димитрова – отговаря подробно на въпросите, поставени от г-н Таков. 

Владимир Панев – уточнява че, след като сумира отделните пера в направеното 

искане, се получава сумата от 30 хил. лв., а не 50 хил. лв. Предлага, управителят на 

лечебното заведение да представи по-подробна информация за дейността му, напр. 

отдаването под наем на кабинети на лични лекари, доколко това е целесъобразно 

продължаването на тази дейност? 

Георги Георгиев – изразява становище че, здравните услуги предоставяни от 

общинските здравни заведения, не са с цел печалба, те гарантират конституционно 

гарантираното  право на здравна помощ. Предлага проект за решение, а именно искането да 

се насочи за становище до г-н Дончо Барбалов – зам. кмет на СО. Предлага, д-р Георгиева да 



представи по-подробна разбивка, включително ако се наложи и да се промени размера на 

необходимите разходи, да се направи подробно описание на необходимата медицинска 

апаратура, с оглед,  важността за района и големия броя жители, които обслужва  лечебното 

заведение. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията приема единодушно решение, постъпилото искане от д-р Й. Георгиева – 

управител на ДКЦ XVI-София ЕООД за отпускане на финансова помощ, да се изпрати за 

становище до г-н Дончо Барбалов – зам. кмет на СО и предприемане на действия по 

компетентност за подготовка на доклад и проект за решение до СОС. В доклада и проекта за 

решение до Столичния общински съвет да бъде включен като съвносител г-н Георги 

Георгиев - председател на ПК по финанси и бюджет. 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 12 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

 

По т. 12 от дневния ред:   Писмо вх. № СОА19-ТД26-9716/1/03.12.19 г. относно 

писмо от Електроенергиен системен оператор за актуализация на гаранционно обезпечение 

по договор за достъп и пренос на електрическа енергия през електропреносната мрежа от 

изп. директор на „Топлофикация София“ ЕАД 

Александър Александров – изпълнителен директор на „Топлофикация София“ ЕАД, 

представя подробно внесеното писмо. Набляга на важен момент, а именно че е подадено 

заявление за регистрация на  „Топлофикация София“ ЕАД на газовата борса. В момента 

текат процедури за доуточняване на документите, как и по какъв начин ще бъдат закупени 

количества газ, след около месец ще бъде ясно с какъв размер ще бъде увеличен прага на 

гаранцията. 

Владислав Панев -  поставя въпрос за това че, доколкото е запознат вече е изтекъл 

единият договор  с „Гранд Енерджи“, остава още един, вече сте участвали в търг на 

енергийната борса, какви са очакванията на ръководството до края на това тримесечие, в 

колко още търгове  и в какъв обем смята да участва дружеството? Също така задава въпрос, 

при изтичането на единия договор с „Гранд Енерджи“  

Александър Александров – отговаря на въпросите, поставени от г-н Панев. 

Владислав Панев – поставя още един въпрос, от изтичането на единия договор са 

„Гранд Енерджи“, каква част от количествата се продават през другия договор и каква част 

директно? 

Александър Александров – отговаря на въпросите, поставени от г-н Панев. 

Георги Георгиев – подкрепя и предлага да бъде подготвен и внесен доклад до СОС и 

изразява своята готовност да бъде съвносител. Отправя препоръка към изпълнителния 

директор на дружеството, да се съобрази планираното участие на „Топлофикация София“ 

ЕАД на газовата борса, доколкото това изисква допълнителни гаранции. Предлага, да бъдат 

информирани общинските съветници за увеличения лимит, който се изисква, за да може да 

се подготви и внесе доклад в СОС, съдържащ актуална информация. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 



1.Комисията приема единодушно решение, да бъде подготвен и внесен доклад в 

Столичния общински съвет от г-н Дончо Барбалов – зам. кмет на СО и съвносител – 

председателя на ПК по финанси и бюджет. Съдържанието на доклада и проекта за решение, 

да бъдат съобразени с направените препоръки от председателя на ПК по финанси и бюджет 

към ръководството на дружеството.  

По т. 13 от дневния ред:    Отчет вх. № СОА19-МЦ29-569/03.12.19 г. от ликвидатора 

на „ДКЦ X-София“ ЕООД – в ликвидация 

Комисията приема за сведение внесения отчет. 

По т. 14 от дневния ред: Писмо вх. № СОА18-ГР94-1715/3/03.01.20 г. относно 

тримесечен доклад за четвърто тримесечие от инж. А. Ганчева-лицензиран оценител 

Комисията приема за сведение, внесения отчет. 

 По доп. т. 1 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА16-ПП00-7/195/06.01.20 г. относно 

изпълнение на проект № BG16M1OP002-1.007-C01 „Подготовка на регионално 

прединвестиционно проучване за водоснабдяване и канализация за територията на Столична 

община“, финансиран по Оперативна програма „Околна среда“ 2014-2020 г. от Й. Фандъкова 

Георги Георгиев – уточнява че, предвид голямата важност на настоящия доклад, той 

ще бъде разгледан още веднъж,  когато ще бъде и представен за гласуване. Необходимо е, 

общинските съветници да бъдат информирани и да имат възможност да се запознаят 

подробно с големия обем от информация. 

Ирина Савина – зам. кмет на СО, представя подробно доклада. 

Иван Таков – уточнява че, съфинансирането от страна на Столична община е малко 

над 100 млн. лв., предполага че тези неща са разчетени във времето, тъй като това не е малка 

сума, която ще трябва да се отдели. Задава въпрос, относно Кремиковци? 

Ирина Савина – отговаря на въпросите, поставени от г-н Таков. 

Иван Таков – поставя въпроса за „Кремиковци“, тъй като там водният цикъл е в 

размер на 160 млн. лв., това е сериозна сума. Там има частично вече изградена някаква 

инфраструктура, единствено в момента се включва и „Враждебна“. Задава въпрос, дали ще 

може Столична община да се справи с алтернативни източници с канализацията на 

„Кремиковци“? В новия бюджет дали са заложени средства за изкупуване на имотите, 

необходими за реализацията на проекта? 

Ирина Савина – отговаря на въпросите, поставени от г-н Таков. 

Николай Белалов – гражданин, има конкретен въпрос за „Бусманци“, смята че е 

станала някаква грешка. От една презентация, с която се е запознал, тъй като не е чел 

доклада, става ясно че, „Бусманци“ е насочен за следващия програмен период. За кварталите 

„Абдовица“ и „Миленков“ е предвидено сега да се изгражда канализация. Преди около три 

месеца с присъствието на районния кмет, беше обсъдено че за  „Абдовица“ и „Миленков“  

няма подробен устройствен план, затова хората от „Бусманци“ чакаха той да бъде завършен, 

защото те трябва да бъдат в пакет. За „Бусманци“, на последното обсъждане, се установи че 

има само един частен терен, който се засяга и остават за следващия програмен период, моли 

да се провери дали няма някаква грешка. 

Ирина Савина – отговаря подробно на въпросите, поставени от г-н Белалов. 

Даниела Гълъбова – гражданин, поставя въпроси свързани с „Бусманци“. Подчертава 

че, през миналата година са водени разговори с г-жа Ирина Савина – зам. кмет на СО, беше 

обещано че ще бъде включен квартала. Гражданите там възразяват и протестират, и не могат 

повече да слушат подобни обяснения. Предлага, да се обърне внимание на финансовата 



стойност на проекта, при положение че той е бил разработен като един, а не да се дели на 

няколко проекта. Знае се за всичките проблеми на „Бусманци“, че трябва да се прави шосе, 

след това да се копае за канализация. Отправя молба към всички общински съветници и 

директори, да погледнат малко по-сериозно на всичките въпроси за „Бусманци“. Това е една 

територия, за която  София е „мащеха“. Странно е това деление, когато си плащаме данъците 

- сме община „Искър“, когато трябва да се получи нещо, ние сме някаква агломерация, 

някъде там, в нищото. Там има постоянни наводнения, хората искат обществена поръчка за 

гондоли. Моли, да се погледне сериозни на крайните райони. Това е записано в стратегията 

за развитие на Столична община за 2020 г. Задава въпрос, какво е направено за това време?  

Ирина Савина – отговаря подробно на въпросите, поставени от г-жа Гълъбова. 

Борис Цветков – гражданин, отбелязва следното, отдаването на концесия на 

водоснабдителната и канализационна система на София,  включително и на липсващата 

канализация в „Бусманци“ и другите населени места, на „Софийска вода“ АД, лиши 

Столична община да кандидатства  още преди години, с европейски и собствени средства да 

изгради тази канализация. Когато обаче, „Софийска вода“ АД по една или друга причина не 

го е направила, и се търси тази възможност гражданите да изтърпят да бъдат приети общите 

градоустройствени планове, за да може заедно в комплект за трите населени места да се 

реши този въпрос и район „Искър“ да бъде целият с изградена канализация. Когато съм 

питал като съветник „Софийска вода“ АД, Вие тази година какви проекти ще изграждате, те 

отговарят че Столична община им предоставя списък с обектите и дадоха списък със седем 

обекти, като „Бусманци“ не беше там. В един момент, администрацията и г-жа Савина 

решава да отдели „Бусманци“ от „Абдовица“ и „Миленков“, но не го дава на „Софийска 

вода“ АД. Там е приет подробния устройствен план и не се налага никакво отчуждаване и е 

по ред причини приоритетен обект, защото там наблизо минават камиони за сметища, има 

високи подпочвени води, мъгливост, пътища. Настояваме първо, в следващите стъпки на 

този проект да се включи „Бусманци“ в това проучване. Ако не може да стане по някаква 

причина, незабавно да се почне проекта и да се предостави на „Софийска вода“ АД, или в 

основната им инвестиционна програма или в допълнителната. Ние като общински съвет 

приехме един анекс, с който те приеха няколко готови обекти, в рамките на някакви пари, 

той да бъде финансиран. Няма проблем с отчуждаване, няма проблем с други неща, ще бъде 

внесена и подписка, ще има подкрепа и от районния кмет и от селския кмет, това да се 

реализира. 

  Георги Георгиев – пояснява че, г-жа Савина аргументирано обясни, какви са 

европейските изисквания за агломерации – напр. брой население за определена площ, на 

които трябва да отговарят. Желанието на администрацията и на съветниците е всичко 

възможно на територията на Общината да бъде включено. Ние трябва да изградим тази 

мрежа, но ако го направим в проектното предложение, то няма да бъде одобрено. Ако 

проектът не отговаря на европейските изисквания той няма да бъде допуснат. Свършен е 

огромен обем от работа, изключителна по своята сложност и за обхвата на Регионалното 

прединвестиционно проучване /РПИП/ във вида, в който се представя за обсъждане, това 

което е ясно и касае дейността на общинския съвет е че, той е съобразен с изискванията за 

финансиране, на които ако не отговаряме /РПИП/ в този му вид няма да има. 

Борис Цветков – гражданин,  отбелязва че освен тези два начина да се финансира, има 

и други начини – от бюджета на Столична община, или чрез публично-частно партньорство, 

може да се мобилизират и допълнителни средства. 

Ирина Савина – отговаря подробно на въпросите, поставени от г-н Цветков. 

Добромир Симидчиев – ръководител на звеното за управление на проекта, обяснява 

подробно пред членовете на комисията, какво е допустимо според Европейската комисията 

да бъде финансирано. 

Иван Таков – обяснява че, е имало определено очаквания и се получи разочарования 

от хората. Трябва да се мисли за вариант как да се случат тези неща. 



Васил Николов – гражданин, председател на Инициативен комитет за подобряване на 

качеството на живот в квартали и села в южната част на Столична община. Това е местна 

гражданска инициатива по Закона за прякото участие на гражданите в държавната власт и 

местното самоуправление. Голяма част от Инициативата обхваща определена част от 

Столична община, точно в тази част свързана с водопровода и канализацията. В нейния 

обхват се надяваме, се надяваме една част от нея да бъде покрита с този проект. В тази 

връзка се интересува, докъде са стигнали нещата с „Драгалевци“ и с мястото, което трябваше 

да бъде изкупено от Общината в район „Лозенец“? Още в края на миналата сесия, какво се 

случи и дали е отпушена тази част от „Драгалевци“, която трябваше да бъде включена в тази 

инициатива? Другият въпрос е свързан с „Горна баня“, дали се предвижда и в кой от етапите 

се предвижда да бъде включена тази част от „Горна баня“, в която не се работи там, тъй като 

се изпълнява проект по ПУДОС? За останалите населени места, които са включени в 

Инициативата, имаме предложение Столичният общински съвет заедно с администрацията 

да направят екип, работна група, за разглеждане на предложенията на тази наша Инициатива, 

която съвсем законно е изпълнила всичките изисквания на Закона, с цялата си 

административна тежест и Общинския съвет да излезе с решение по нея. 

Ирина Савина – отговаря подробно на въпросите, поставени от г-н Николов. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията отлага произнасянето си с окончателно становище по доклада, като 

същият ще бъде гласуван на следващото заседание на комисията. 

По доп. т. 2 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА16-ПП00-13/485/31.12.19 г. относно 

кандидатстване  на Столична община с проектно предложение „Ремонт и обновяване на 

Борисова градина – историческа част“, гр. София по Процедура за директно предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ  BG16RFOP001-1.001-039 „Изпълнение на интегрирани 

планове за градско възстановяване и развитие 2014-2020“, по Приоритетна ос 1: „Устойчиво 

и интегрирано градско развитие“ на ОП „Региони в растеж“ 2014-2020 от Й. Христова 

Иван Таков – предлага докладът да бъде отложен. Той беше разгледан на заседание на 

ПК по опазване на околната среда, земеделие и гори. Предвижда се на следващото заседание 

да разглеждаме проекти, точно какво ще се ремонтира, как ще се ремонтира, да има 

предоставена тази допълнителна информация. 

Въз основа на гореизложеното, се взе следното решение: 

1.Комисията отлага разглеждането на доклада за следващото си заседание, за 

представяне на допълнителна информация от вносителя, свързана с проекта. 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

10 

За 7 

Против Няма 

Въздържали се 3 

 

По доп. т. 4 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА16-ПП00-13/486/31.12.19 г. относно 

кандидатстване  на Столична община по Оперативна програма Региони в растеж“ 2014-2020 

г. с проект „Изграждане, основен ремонт/реконструкция на 3 училища на територията на 

Столична община“, Приоритетна ос 1: „Устойчиво и интегрирано градско развитие“, 

Процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ „Изпълнение на 

Интегрирани планове за градско възстановяване и развитие 2014 – 2020“ от д-р Т. Чобанов 



Ирина Савина – зам. кмет на СО, представя подробно доклада. 

Иван Таков – обяснява че, ще подкрепи доклада. Задава въпрос, има ли направени 

количествено-стойностни сметки за ремонтите на тези училища? Не са идентифицирани 

точно за кое училище колко пари са необходими? 

Ирина Савина – отговаря на въпросите, поставени от г-н Таков 

Георги Георгиев – отправя препоръка към вносителя, от името на комисията. Когато 

се касае за кандидатстване по проекти, да бъдат приложени към доклада обобщени 

количествено-стойностни сметки.  

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

10 

За 10 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

Поради изчерпване  на дневния ред на заседанието, председателят на ПК по финанси и 

бюджет  закри заседанието  в 14,40 ч. 

Протоколът е изготвен на  17. 01. 2020 г. 

        Изготвил: Емилия Даскалова 

 /Главен експерт/ 

Председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ               /п/  

 ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 
                       [дата на подписване] 

 

Зам.-председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ                /п/ 

СТЕФАН МАРКОВ 
                      [дата на подписване] 

 

Зам.-председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

               

              /п/ 

     ИВАН ТАКОВ 
                     [дата на подписване] 

 


